
 ZÁPIS 

 o průběhu ustavujícího zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

  konaného dne 20.10.2022 v budově kina 

 

 

K bodu č. 1 – Zahájení, složení slibu, určení zapisovatele a sčitatele 

 

Zahájen 

Pan předsedající Ferdinand Zouhar zahájil Ustavující zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u 

Macochy v 18.00 hodin a všechny přivítal. 

Před zahájením zasedání bylo členům zastupitelstva předáno osvědčení o zvolení členem 

zastupitelstva podle § 53 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně 

některých zákonů, v platném znění. 

Pan předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, konalo do 15 dnů ode dne uplynutí lhůty pro 

podání návrhů soudu na neplatnost voleb nebo hlasování. Informace o konání zasedání byla 

zveřejněna na úřední desce i na webových stránkách obce. 

Pan předsedající dále z prezenční listiny přítomných členů (příloha č.1) zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je všech 15 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Přítomno je 5 občanů. 

 

 

Složení slibu 

Pan předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval přítomné členy zastupitelstva ke 

složení slibu. Složení slibu proběhlo tak, že pan předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 

zákona o obcích: 

 

„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 

svědomitě, v zájmu Městyse Ostrov u Macochy a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České 

republiky.“ 

 

Pan předsedající po přečtení slibu jmenovitě vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu 

pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu (příloha č. 2). 

 

Žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou. 

 

Určení zapisovatele 

Pan předsedající určil jako zapisovatelku paní Hanu Opatřilovou. 

 

Určení sčitatele 

Pan předsedající navrhl na sčitatele hlasů paní Florkovou Hanu. Jelikož nebyly další návrhy a paní 

Florková souhlasila, pan předsedající navrhl usnesení. 

 

  

Usnesení  č. 1/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

určuje 

Hanu Florkovou sčitatelkou hlasů při jednání Ustavujícího zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u 

Macochy. 

 

Hlasování č. 1:   pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0 



      

 

K bodu č. 2 – Schválení programu 

 

Pan předsedající uvedl, že všichni zastupitelé obdrželi program společně s pozvánkou na zasedání, 

program byl zveřejněn na webových stránkách obce a byl také vyvěšen na úřední desce městyse.     

 

Jelikož nebyly žádné návrhy na doplnění programu, nechal pan předsedající hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení č. 2/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje 

program ustavujícího zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy konaného dne 20.10.2022 

 

1.  Zahájení, složení slibu, určení zapisovatele a sčitatele 

2.  Schválení programu 

3.  Schválení ověřovatelů zápisu 

4. Volba starosty, místostarosty a členů rady městyse (počet uvolněných členů ZM,      

počet místostarostů, určení způsobu volby starosty a místostarosty, členů rady a výborů) 

5. Zřízení finančního výboru 

  6. Volba předsedy a členů finančního výboru  

7. Zřízení kontrolního výboru  

8. Volba předsedy a členů kontrolního výboru  

9. Stanovení odměn neuvolněným členům zastupitelstva městyse 

10. Delegace zástupce městyse do Svazku vodovodů a kanalizací měst a obcí 

11. Delegace zástupce městyse do Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras 

12. Prodej části pozemku p.č. 1689/1 

13. Zveřejnění záměru prodeje části pozemků p.č. 1682/1 a 1741/1 – Sadová 

14. Schválení pořízení územních studií US1 a US2 

15. Dotazy, připomínky a podněty 

16. Závěr 

 

 

Hlasování č. 2:  pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 3 – Schválení ověřovatelů zápisu 

 

Pan předsedající navrhl pana Zdeňka Vašíčka a paní Mgr. Evu Kalovou na ověřovatele zápisu.                                                   

 

Jelikož nebyly vzneseny další doplňující návrhy a navržení zastupitelé souhlasili, nechal pan 

předsedající hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení č. 3/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje Usnesení č. 3/UST Z/2022 

určuje 

Zdeňka Vašíčka a Mgr. Evu Kalovou ověřovateli zápisu z Ustavujícího zasedání Zastupitelstva 

městyse Ostrov u Macochy. 

 

Hlasování č. 3:  pro: 13   proti: 0  zdržel se: 2 

Zdržel se pan Zdeněk Vašíček a paní Mgr. Eva Kalová 



 

  

K bodu č. 4 – Volba starosty, místostarosty a členů rady městyse ( počet uvolněných členů ZM,    

počet místostarostů, určení způsobu volby starosty a místostarosty, členů rady a výborů ) 

 

Počet uvolněných členů ZM 

Pan předsedající 

Nejprve je nutno učinit usnesení, kdo bude vykonávat funkci jako dlouhodobě uvolněný. Doposud 

tomu bylo tak, že jediným dlouhodobě uvolněným členem zastupitelstva byl starosta. Navrhuji, aby 

tento systém zůstal zachován. 

 

Jelikož nebyly žádné připomínky ani protinávrhy, nechal pan předsedající hlasovat o usnesení. 

 

 

Usnesení č. 4/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy   

stanovuje 

počet dlouhodobě uvolněných členů Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy pro volební období 

2022 – 2026 na jednoho 

určuje 

funkci, pro kterou bude jeden člen Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy uvolněn, a to pro funkci 

starosty městyse Ostrov u Macochy. 

 

Hlasování č. 4:  pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0       

 

 

Počet místostarostů 

Pan předsedající 

Navrhuji, aby stejně jako v minulých létech byl místostarosta jeden. 

 

Jelikož nebyly žádné protinávrhy, nechal pan předsedající hlasovat o usnesení. 

 

 

Usnesení č. 5/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje 

zvolení jednoho místostarosty 

 

Hlasování č. 5   pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

Určení způsobu volby starosty a místostarosty, členů rady a výborů 

Pan předsedající 

Myslím si, že není co skrývat, tak navrhuji, stejně jak bylo zvykem v minulosti, volbu veřejnou 

v pořadí podaných návrhů. 

 

Jelikož nebyl žádný protinávrh, nechal pan předsedající hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení č. 6/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje 

veřejnou volbu starosty a místostarosty, členů rady a předsedů a členů finančního výboru a 



kontrolního výboru v pořadí podaných návrhů 

 

Hlasování č. 6   pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

Volba starosty 

Pan předsedající vyzval členy zastupitelstva k podání návrhů na funkci starosty. Byl podán následující 

návrh: 

Pan předsedající Ferdinand Zouhar navrhl zvolit do funkce starosty Ing. Ondřeje Hudce, který návrh 

přijal. 

 

Jelikož nebyly žádné další návrhy, nechal pan předsedající hlasovat o usnesení. 

 

 

Usnesení č. 7/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

volí 

Ing. Ondřeje Hudce, nar. 22.3.1982 do funkce starosty městyse Ostrov u Macochy 

s účinností od 20.10.2022 

 

Hlasování č. 7   pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0  

 

Pan předsedající předal slovo nově zvolenému starostovi Ing. Ondřejovi Hudcovi při vedení 

ustavujícího zasedaní. 

 

 

Volba místostarosty 

 

Pan starosta Ing. Ondřej Hudec vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci 

místostarosty. Byl podán následující návrh: 

pan starosta Ing. Ondřej Hudec navrhl, vzhledem k výsledkům z voleb, do funkce místostarosty pana 

Zdeňka Vašíčka, který návrh přijal. 

 

Jelikož nebyly vzneseny další návrhy na funkci místostarosty, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

 

Usnesení č. 8/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

volí 

Zdeňka Vašíčka, nar. 5.5.1976 do funkce místostarosty městyse Ostrov u Macochy 

s účinností od 20.10.2022 

 

Hlasování č. 8   pro: 15  proti:0   zdržel se: 0   

 

 

Volba členů rady městyse 

 

Pan starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy rady městyse. Byly podány 

následující návrhy: 

Člen zastupitelstva pan Zdeněk Vašíček navrhl na člena rady pana Ing. Jiřího Pernicu, který s návrhem 

souhlasil. 

Člen zastupitelstva Ing. Jiří Pernica navrhl na člena rady pana Mgr. Martina Nipperta, který s návrhem 



souhlasil. 

Člen zastupitelstva pan Jaromír Tejkal navrhl na člena rady pana Ing. Jaromíra Krbečka, který s 

návrhem souhlasil. 

 

Jelikož nebyly další návrhy, nechal pan starosta hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení č. 9/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

volí 

Ing. Jiřího Pernicu  

Mgr. Martina Nipperta   

Ing. Jaromíra Krbečka 

do funkce člena rady městyse 

s účinností od 20.10.2022 

 

 

Hlasování č. 9   

Pro pana Ing. Jiřího Pernicu  pro : 14  proti: 0  zdržel se: 1  

Zdržel se Ing. Jiří Pernica 

 

 

Hlasování č. 10   

Pro pana Mgr. Martina Nipperta pro : 14  proti: 0  zdržel se: 1  

Zdržel se Mgr. Martin Nippert 

  

 

Hlasování č. 11  

Pro pana Ing. Jaromíra Krbečka pro : 14  proti: 0  zdržel se: 1 

Zdržel se Ing. Jaromír Krbeček 

 

K bodu č. 5 – Zřízení finančního výboru 

 

Pan starosta uvedl, že v minulosti byl zřízený tříčlenný finanční výbor. Navrhl, aby byl tříčlenný i v 

tomto volebním období. Jiný návrh podán nebyl. 

 

 

Usnesení č. 10/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

zřizuje 

Finanční výbor Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

s účinností od 20.10.2022 

stanoví 

počet členů Finančního výboru na tři 

 

Hlasování č. 12   pro: 15    proti: 0  zdržel se: 0  

 

 

K bodu č. 6 – Volba předsedy a členů finančního výboru 

 

Pan starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy finančního výboru a 

členů finančního výboru. 

 



Volba předsedy finančního výboru. 

Byl podán následující návrh: 

pan starosta Ing. Ondřej Hudec navrhuje zvolit do funkce předsedy finančního výboru pana 

Ferdinanda Zouhara, který s návrhem souhlasí. 

Jiné návrhy na předsedu finančního výboru nebyly podány. 

 

Volba členů finančního výboru 

Pan starosta Ing. Ondřej Hudec navrhl do funkce člena finančního výboru paní Mgr. Evu Kalovou a 

pana Jaromíra Tejkala, kteří s návrhem souhlasili. 

 

Jelikož nebyly další návrhy, nechal pan starosta hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení č. 11/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

volí 

Ferdinanda Zouhara do funkce předsedy Finančního výboru Zastupitelstva městyse Ostrov u 

Macochy 

a 

Mgr. Evu Kalovou   

Jaromíra Tejkala 

členy Finančního výboru Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

   

s účinností od 20.10.2022 

 

 

Hlasování č. 13   

Pro pana Ferdinanda Zouhara  pro : 14  proti: 0  zdržel se: 1

   

Hlasování č. 14    

Pro Mgr. Evu Kalovou  pro: 14   proti: 0   zdržel se: 1 

 

Hlasování č. 15 

Pro pana Jaromíra Tejkala  pro: 14  proti: 0  zdržel se: 1 

 

 

 

K bodu č. 7 – Zřízení kontrolního výboru 

 

Pan starosta navrhl, aby kontrolní výbor byl, stejně jako dosud, tříčlenný. 

 

Jelikož nebyl vznesen protinávrh, nechal pan starosta hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení č. 12/UST Z/2022 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

zřizuje 

Kontrolní výbor Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

s účinností od 20.10.2022 

stanoví 

počet členů Kontrolního výboru na tři 

 

Hlasování č. 16   pro: 15    proti: 0   zdržel se: 0 

 



 

 

K bodu č. 8 – Volba předsedy a členů kontrolního výboru 

 

Pan starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy kontrolního výboru. 

Byly podány následující návrhy: 

pan starosta Ing. Ondřej Hudec navrhl na funkci předsedy kontrolního výboru člena zastupitelstva 

pana Ing. Ivo Ambrože, který s návrhem souhlasil. 

Jiný návrh na předsedu kontrolního výboru nebyl podán. 

  

Pan starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkce členů kontrolního výboru. Byly 

podány následující návrhy: 

pan starosta Ing. Ondřej Hudec navrhl na funkci člena kontrolního výboru slečnu Kateřinu Rekovou 

a pana Ing. Jána Gajdošíka, kteří s návrhem souhlasili. 

Jelikož nebyly další návrhy, nechal pan starosta hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení č. 13/UST Z/2022 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

volí 

Ing. Ivo Ambrože do funkce předsedy Kontrolního výboru Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

a 

Kateřinu Rekovou  

Ing. Jána Gajdošíka 

členy Kontrolního výboru Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

 

s účinností od 20.10.2022 

 

 

Hlasování č. 17   

Pro Ing.Ivo Ambrože   pro: 14  proti: 0   zdržel se: 1 

 

 

Hlasování č. 18   

Pro slečnu Kateřinu Rekovou  pro: 14    proti: 0  zdržel se: 1 

 

 

Hlasování č. 19.  

Pro Ing. Jána Gajdošíka  pro: 14  proti: 0  zdržel se: 1 

 

   

 

 

K bodu č. 9 – Stanovení odměn neuvolněným členům Zastupitelstva městyse 

Pan starosta 

Toto byl jeden z podkladů, který jste obdrželi už na přípravném jednání.  

Odměny jsou navrženy takto: 

 

místostarosta 9 000,-Kč, což je necelých 28% maximální částky. 

člen rady 3 000,-Kč, což je 41% maximální částky. 

předseda výboru nebo komise 2 000,-Kč, což je 55% maximální částky. 

člen výboru 1 400,-Kč, což je 46% maximální částky. 

člen komise 400,-Kč, což je 46% maximální částky. 



člen zastupitelstva 1 000,-Kč, což je 55% maximální částky. 

za měsíc, přičemž se odměny mezi sebou nesčítají. 

 

 

Jelikož nebyl vznesen protinávrh, nechal pan starosta hlasovat o usnesení. 

 

 

Usnesení č. 14/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje 

měsíční odměny neuvolněným členům Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy od 20.10.2022 

následovně: 

místostarosta 9 000,-Kč 

člen rady 3 000,-Kč 

předseda výboru nebo komise 2 000,-Kč 

člen výboru 1 400,-Kč 

člen komise 400,-Kč 

člen zastupitelstva 1 000,-Kč 

přičemž odměny se mezi sebou nesčítají 

 

 

Hlasování č. 20  pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 10 – Delegace zástupce městyse do Svazku vodovodů a kanalizací měst a obcí 

 

Pan starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na delegáta zástupce městyse do Svazku 

vodovodů a kanalizací měst a obcí. 

Byl podán následující návrh: 

člen zastupitelstva Mgr. Martin Nippert navrhl Ing. Ondřeje Hudce, který s návrhem souhlasil. 

Jelikož nebyly další návrhy, nechal pan starosta hlasovat o usnesení. 

 

 

Usnesení č. 15/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

volí 

Ing. Ondřeje Hudce, starostu městyse, jako zástupce městyse do Svazku vodovodů a kanalizací měst 

a obcí se sídlem v Boskovicích 

 

Hlasování č. 21  pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 11 – Delegace zástupce městyse do Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras 

 

Pan starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na delegaci zástupce městyse do Spolku 

pro rozvoj venkova Moravský kras. 

Byl podán následující návrh: 

člen zastupitelstva Mgr. Martin Nippert navrhl na zástupce městyse do Spolku pro rozvoj venkova 

Moravský kras Ing. Ondřeje Hudce, který s návrhem souhlasil. 

Jelikož nebyly vzneseny další návrhy, nechal pan starosta hlasovat o usnesení. 

 

 



Usnesení č. 16/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

volí   

Ing. Ondřeje Hudce, starostu městyse, jako zástupce městyse do Spolku pro rozvoj venkova 

Moravský kras 

 

 

Hlasování č. 22  pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 12 – Prodej části pozemku p.č. 1689/1 

Pan starosta 

Tento bod je trochu netradiční na ustavujícím zasedání. Chtěl jsem využít toho, že se v mezidobí 

setkáváme, abychom posunuli věci týkající se pozemků. K prodeji části pozemku p.č. 1689/1 všichni 

zastupitelé podklady obdrželi. Jedná se o oplocenou zahradu u domu č. 187. Návrh je prodej za 100,-

Kč za m2. Na minulém zasedání zastupitelstva v září bylo schváleno zveřejnění záměru. Záměr byl 

vyvěšen v zákonné lhůtě, tak dnes můžeme schválit prodej.  

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, pan starosta navrhnul usnesení. 

 

Usnesení č. 17/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje  

prodej části pozemku p.č. 1689/1 majitelce RD č.p. 187 za cenu 100,-Kč/m2  

podle schváleného vzoru kupní smlouvy 

 

 

Hlasování č. 23  pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

 

K bodu č. 13 – Zveřejnění záměru prodeje části pozemků p.č. 1682/1 a 1741/1 - Sadová 

Pan starosta 

Záměr prodeje se týká rodinného domu č. 279. Majitelé domu při stavebním záměru přišli na to, že 

část nemovitosti a oploceného dvora je na obecním pozemku. Je to v podstatě obdobný případ, jak 

v předchozím bodu, pouze s tím rozdílem, že tady nejdříve musíme schválit zveřejnění záměru 

prodeje. Na dalším zasedání, pokud bude hotový geometrický plán, budeme schvalovat prodej. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

 

Usnesení č. 18/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje 

zveřejnění záměru prodeje části pozemků p.č. 1682/1 a 1741/1 

 podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 24  pro: 15  proti:  0  zdržel se: 0  

 

 

 

 



K bodu č. 14 – Schválení pořízení územních studií US1 a US2 

Pan starosta 

Jedná se o další krok, který je nutný k tomu, abychom posunuli rozvojové lokality směrem k jejich 

zastavění. Studie US1 se týká rozvojové lokality pro bydlení, která je za bytovkama směrem 

k rezervoáru. Studie US2 je průmyslová zóna směrem k zemědělskému družstvu. Územní plán nabyl 

platnosti 24.9.2022, takže je to první možnost, kdy můžeme územní studie schvalovat. Cenovou 

nabídku jsem posílal zastupitelům, je to téměř 190.000,-Kč za územní studii US1. Územní studii US2 

bude v plné výši hradit firma Network, která v této lokalitě plánuje stavět výrobní prostory.  

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan starosta usnesení. 

 

 

Usnesení č. 19/UST Z/2022: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy 

schvaluje 

pořízení územních studií US1 a US2 lokalitám označeným územním plánem jako Z3 a Z8 

 

Hlasování č. 25  pro: 15  proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 15 – Dotazy, připomínky a podněty 

 

Pan starosta 

Dříve, než předám slovo ostatním, dovolte, abych poděkoval bývalému místostarostovi Ing. Ivu 

Ambrožovi za čtyřletou spolupráci ve funkci místostarosty a za 8 let ve funkci radního. I když již 

v roli místostarosty nepokračuje, věřím v následující dobrou spolupráci. Dále děkuji bývalým členům 

zastupitelstva za spolupráci, která byla dlouhodobě dobrá a jsem velice rád, že to fungovalo a my teď 

máme na co navazovat.  

Co se týká akcí, které se na obci za poslední období udály a které nás čekají:  

Na Sadové a na hřbitově probíhají obecní zakázky. Na hřbitově to konečně chytlo správný směr a 

věřím tomu, že to do konce měsíce stihnou rekonstruovat tak, jak je to smluvně zavázáno. Co se týká 

ulice Sadové, tak tam si nejsem jistý, že se vše do konce listopadu stihne. Pokládání asfaltových ploch 

je naplánováno tak, aby to na konci listopadu bylo realizováno. Nějaké drobné nedodělky, když 

nebude vhodné počasí a nestihnou je v určeném termínu, bude nutné dodělat na jaře. 

Momentálně připravujeme poměrně velké množství projektů hlavně pro školu. Připravuje se 

fotovoltaika na střechu školy, dotačně podpořená. Dále připravujeme rekonstrukci kuchyně, což bude 

velký zásah do financování z obecního rozpočtu. Třetí akcí ve škole, kterou budeme muset v tomto 

volebním období uskutečnit je oprava vodovodů a kanalizace v budově. Stav tam začíná být poměrně 

hodně havarijní. 

Pokud se vejdeme do dotací z Ministerstva pro místní rozvoj, tak bychom udělali i novou 

multimediální učebnu ve škole. 

Ještě bych zmínil, že obec je v současné době ve velmi dobré ekonomické kondici, což možná do 

budoucna pomine. Již jsem zmínil projekty ve škole, ale zapomněl jsem zmínit intenzifikaci čistírny 

odpadních vod, která se připravuje. Tam nás čeká hodně práce a určitě to bude akce, která se bude 

muset úvěrovat. Státní fond životního prostředí toto plánuje a počítá s daleko lepšími úvěrovými 

sazbami, tak si myslím, že by to nemuselo být až tak bolestivé.  

Pan starosta otevřel diskusi. 

 

Člen zastupitelstva pan Ing. Ivo Ambrož 

Já bych chtěl poděkovat starostovi Ing. Ondřejovi Hudcovi za perfektní spolupráci. Děkuji i členům 



bývalé rady. Nová rada bude omlazená, myslím si, že je dobře, že pan starosta získal nové radní. Přeji 

radě i zastupitelům zdravý rozum, protože nyní, co se týká nákladů za energie, tak jsou na daleko 

vyšší úrovni než v předchozích létech. Nezbývá než k tomu přistoupit se zdravým rozumem. Ať se 

daří. 

 

 

Jelikož nebyly další příspěvky do diskuse pan starosta poděkoval občanům za účast, členům 

zastupitelstva za plnou účast a popřál přítomným pěkný zbytek večera. 

 

 

 

 

 

 

 

Konec: 18:45 hodin. 

 

 

Vyhotoveno dne: 24.10.2022 

 

 

 

 

Zapsala: Hana Opatřilová    …........................................... 

  

 

Starosta: Ing. Ondřej Hudec    …........................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Zdeněk Vašíček   …........................................... 

   

               

 Mgr. Eva Kalová       …........................................... 

             


